

Sunny Worldwide Logistics

Sea Freight Service

Transportation around the world

1. LCL FCL
- 2.
3. 7
- 4.
- 5.
6. 1 tha t
- 7.
- 8.
- 9.

Procedure



Supplier



Picking up



Storage/Warehouse



Loading



Export cleaning



Transporting



Import cleaning



Unpacking



Prepare to Deliver



Deliver to door

Stable shipping space and Competitive price

Cooperate with major vessel companies
Like OOCL/ APL/ Kline/
MSC/HPL/COSCO/MAERSK



1. 9月9日... 80.3...
2. Walmart / HUAWEI / COSTCO... 5...
3. ... 80.3...

4. 本公司提供之航空貨運服務，**5** 天內可完成。
5. 本公司提供之航空貨運服務，**10** 天內可完成。
6. 本公司提供之航空貨運服務，**30** 天內可完成。
7. 本公司提供之航空貨運服務，**30** 天內可完成。



航空貨運服務

1. 本公司提供之航空貨運服務，**5** 天內可完成。
2. 本公司提供之航空貨運服務，**10** 天內可完成。
3. 本公司提供之航空貨運服務，**30** 天內可完成。
4. 本公司提供之航空貨運服務，**30** 天內可完成。

5

-
-
-

Procedure



- 1 Booking the space of plane
- 2 Contact supplier to pick up the goods or supplier directly send the goods to our warehouse
- 3 Measure weight and size in our warehouse
- 4 Issue packing list,invoice,bill of loading
- 5 Submit all export document to Chinese customs
- 6 Air freight to destination air port send the online tracking number to consignee
- 7 Submit all import document to USA customs
- 8 After customs release deliver to consignee



□ □ □ □ □ □ □ □ □ □

☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

☐ ☐

☐ ☐ ☐ ☐ ☐

Euroup□□□□□□□□□□□□

- 1.-00000-000000-000-00000-0000001500
-000000000/00000001600
- 2.-00000-00000-000000-000-00000-
00000000001300-0000000000001500-000001600
3. -Xi "an --AlatawPass-000000-000-00000-
000000000000/000000001201400-
000000000/000001600
- 4.-00000-000-000-00000-00000000000000002000

Procedure

- 01 SWW contacts your supplier to arrange picking up or loading and trucking.
- 02 SWW arranges to book the space, customs clearance and send the goods on board.
- 03 SWW issues the invoice and copy of b/l to you for payment.
- 04 SWW releases the original b/l or Telex to you or your shipper once all payment arrives.
- 05 SWW offers weekly (working day) report to update the status of your shipment.

International railway shipping to Europe free custom tax
and duties train transportation

